
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Technosklo Ltd 
Drzkov 135 
46824 Drzkov

Телефон 00420 483 346 411

Факс 00420 483 385 040

Интернет www.technosklo.com

 

Работники 140

Сертификаты DIN EN ISO 9001:2000

Год основания 1949

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Josef Miroslav Bruna jr. 

Marketing Manager 
Phone: 00420 483 346 411  
Fax: 00420 483 385 040  

Contact 2. Миссис Zurcinova 
Marketing Manager 
Phone: 00420 483 346413 
Fax: 00420 483 385040  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Production of: Technical glass (divider of heating charges, densimeters, rollers for tyres industry) ; Laboratory glass (pipettes, burettes, beakers, test
tubes, weighing bottles, funnels) ; Chandelier components (arms, socket covers, rings) ; Decorative glass

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Technosklo Ltd. Drzkov is one of the biggest producer of laboratory glass in Czech Republic.Company was founded in the year 1949 and since then it
has been occupied in production of technical and laboratory glass. It has a very various assortment, being manufactured of several types of glass. The
basic production raw material are tubes made of chemically very resistant borosilicate glass, conforming to international standard ISO 3585 denoted
according to this standard as 3.3 (equivalent is PYREX 7740, DURAN 8330). Furthermore tubes and capillaries of the soda magnesium-aluminum-
silica glass are applied.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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